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Zápisnica č. 3/2024 

Z 3. zasadnutia v roku 2024 Obecného zastupiteľstva, konaného dňa 30.5.2024 v zasadačke obecného 

úradu v Bukovciach 

 

Program:   

  1. Otvorenie zasadnutia 

  2. Voľba overovateľov zápisnice 

  3. Voľba návrhovej komisie   

  4. Kontrola uznesenia z predchádzajúceho zasadnutia 

  5. Stanovisko hlavného kontrolóra k záverečnému účtu 2023 a plán kontrolnej činnosti 

na 2. polrok 2024  

  6. Informácia o podaných žiadostiach  

  7. Informácia o vyúčtovaní Dňa matiek 

  8. Prehľad o peňažných obratoch 

  9. Informácia o bytovom dome 

10.Informácia o vyhlásených výzvach a pripravovaných  projektoch, projekt  na 

chodníky v obci a o projekt na kamerový systém 

11. Príprava Dňa obce 

12. Diskusia  

13. Návrh na uznesenie 

14. Záver 
 

Prítomní: Jaroslav Palička – starosta obce 

  Mgr. Tatiana Kaščáková – poslankyňa OZ 

  Darina Hančáková – poslankyňa OZ 

  Peter Galajda – poslanec OZ 

  Michal Herila –poslanec OZ 

  Bc. Miloš Mačoško – poslanec OZ 

Marek Bartko - poslanec OZ 

Ing. Alexander Palička - poslanec OZ 

Hlavný kontrolor: Štefan Radačovský 

  

  

Prítomní za verejnosť:    Jozef Kaščák 

 

Bod č. 1 Otvorenie zasadnutia 

Rokovanie obecného zastupiteľstva otvoril a viedol starosta obce Jaroslav Palička, ktorý pred 

schválením programu privítal na rokovaní všetkých prítomných.   

 

Bod č. 2 Voľba overovateľov zápisnice 

Určuje: Jaroslav Palička - starosta obce 

Starosta obce určil za zapisovateľa zápisnice Mgr. Tatianu Kaščákovú a za overovateľov zápisnice určil 

poslancov Michala Herilu a Galajdu Petra 
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V tomto bode bol schválený aj program rokovania obecného zastupiteľstva v Bukovciach 

 

Hlasovanie o uznesení č. 21 
Za: 7,  

Proti: 0,  

Zdržalo sa: 0,  

Nehlasovalo: 0  

ZA: 7 (Mgr. Tatiana Kaščáková, Darina Hančáková, Peter Galajda, Ing. Alexander Palička, Marek 

Bartko, Michal Herila, Miloš Mačoško) PROTI: 0 ZDRŽALO SA: 0  NEHLASOVALO: 0  

HLASOVANIE č. 21 – SCHVÁLENÉ 

 

Bod č. 3 Voľba návrhovej komisie  

Predkladá Jaroslav Palička, starosta obce  

 

Starosta obce navrhol za členov návrhovej komisie poslancov: 

Predseda:  Mgr. Kaščáková Tatiana 

Člen:   Bartko Marek 

Člen:  Ing. Palička Alexander 

. 

Hlasovanie o uznesení č. 22 
Za: 7,  

Proti: 0,  

Zdržalo sa: 0,  

Nehlasovalo: 0  

ZA: 7 (Mgr. Tatiana Kaščáková, Darina Hančáková, Peter Galajda, Ing. Alexander Palička, Marek 

Bartko, Michal Herila, Miloš Mačoško) PROTI: 0 ZDRŽALO SA: 0  NEHLASOVALO: 0  

HLASOVANIE č. 22 – SCHVÁLENÉ 

 

 

 

Bod č. 4 Kontrola uznesenia z predchádzajúceho zasadnutia 

Starosta obce predniesol správu  o plnení uznesení obecného zastupiteľstva. 

 

1. Čistenie pri potoku bolo zrealizované. 

2. Odpredaj auta – bol zverejnený inzerát na bazos.sk, záujem bol len z AAA auto, ktorý 

chceli kúpiť za polovičnú cenu 

3. Škola bola požiadaná, aby počas vyučovania uzamykali vchody 

4. Na SSC bola  nahlásená požiadavka o nutnosti opravy zvodidiel v obci 

 

Hlasovanie o uznesení č. 23 
Za: 7,  

Proti: 0,  

Zdržalo sa: 0,  

Nehlasovalo: 0  

ZA: 7 (Mgr. Tatiana Kaščáková, Darina Hančáková, Peter Galajda, Ing. Alexander Palička, Marek 

Bartko, Michal Herila, Miloš Mačoško) PROTI: 0 ZDRŽALO SA: 0  NEHLASOVALO: 0  

HLASOVANIE č. 23 – SCHVÁLENÉ 
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Bod č. 5 Stanovisko hlavného kontrolóra k záverečnému účtu 2023 a plán kontrolnej 

činnosti na 2. polrok 2024 

V tomto bode hlavný kontrolór predniesol správu o záverečnom účte obce. Obec hospodárila 

za rok 2023 s prebytkom 28 994,93 eur, do rezervného fondu sa z toho presúva 10%. 

OZ schválilo záverečný účet obce Bukovce za rok 2023 bez výhrad.  

Hlasovanie o uznesení č. 24 
Za: 7,  

Proti: 0,  

Zdržalo sa: 0,  

Nehlasovalo: 0  

ZA: 7 (Mgr. Tatiana Kaščáková, Darina Hančáková, Peter Galajda, Ing. Alexander Palička, Marek 

Bartko, Michal Herila, Miloš Mačoško) PROTI: 0 ZDRŽALO SA: 0  NEHLASOVALO: 0  

HLASOVANIE č. 24 – SCHVÁLENÉ 

 

Bod. Č. 6  Informácia o podaných žiadostiach: 

a) Podané žiadosti 

Žiadosti z Plánu Obnovy a odolnosti v rámci výzvy Obnova verejných historických 

a pamiatkovo chránených budov, kde boli podané 4 žiadosti: 

Rekonštrukcia budovy školy v hodnote 1 330 000 eur 

Rekonštrukcia budovy telocvične 780 000 eur 

Rekonštrukcia budovy jedálne 770 000 eur 

Obecný dom 1 300 000 eur 

Žiadosti z Plánu Obnovy a odolnosti sú v hodnotiacom procese, zatiaľ alokácia výzvy 

nepostačuje na nami podané projekty, ale rebríček sa ešte posúva a sme tesne pod čiarou. Tieto 

projekty sú k 30.5.2024 bez zmien 

 

Projekt Miestne občianske a preventívne služby je v realizácii 

 

Boli schválené  2 žiadosti z Kultminor, čakáme zmluvy.  

 

Bola podaná žiadosť na PSK výzva pre Región - Obec Bukovce žije športom – žiadosť je 

v hodnotiacom procese – k 30.5.2024 bez zmien 

 

Žiadosť podaná na PSK výzva poslancov na vybavenie kultúrneho domu nebola schválená. 

 

Envirofond, žiadosť na kanalizáciu -– žiadosť je v hodnotiacom procese, bez zmien 

Envirofond – žiadosť o príspevok za triedený zber – žiadosť je v hodnotiacom procese, bez 

zmien 

Na  Úrad predsedu vlády bola podaná Žiadosť o poskytnutie dotácie na podporu sociálnych a 

kultúrnych potrieb a riešenia mimoriadne nepriaznivých situácií rómskej komunity na rok 2024, 

na prístupovú cestu v rómskej osade 

Bola podaná žiadosť v rámci výzvy Ministerstva financií na individuálne potreby obce.  

Pripravujeme žiadosť o Regionálny príspevok v rámci výzvy Okresného úradu Stropkov 
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b) Prijaté žiadosti 

 

Na obecný úrad bola prijatá žiadosť o prenájom Obecného domu. OZ schválilo prenájom 

Obecného domu pánovi  Davidovi Kusavovi, za účelom organizovania zábavy po akcii DHZ dňa 

15.8.2024 (len v prípade zlého počasia, keby sa zábava nemohla konať na futbalovom ihrisku) 

 

Hlasovanie o uznesení č. 25 
Za: 7,  

Proti: 0,  

Zdržalo sa: 0,  

Nehlasovalo: 0  

ZA: 7 (Mgr. Tatiana Kaščáková, Darina Hančáková, Peter Galajda, Ing. Alexander Palička, Marek 

Bartko, Michal Herila, Miloš Mačoško) PROTI: 0 ZDRŽALO SA: 0  NEHLASOVALO: 0  

HLASOVANIE č. 25 – SCHVÁLENÉ 

 

 

 

Bod č. 7  Informácia o vyúčtovaní Dňa matiek   

 

OZ berie  na vedomie informáciu o vyúčtovaní Dňa matiek vo výške 2 290,48 eur.  

 

Hlasovanie o uznesení č. 26 
Za: 7,  

Proti: 0,  

Zdržalo sa: 0,  

Nehlasovalo: 0  

ZA: 7 (Mgr. Tatiana Kaščáková, Darina Hančáková, Peter Galajda, Ing. Alexander Palička, Marek 

Bartko, Michal Herila, Miloš Mačoško) PROTI: 0 ZDRŽALO SA: 0  NEHLASOVALO: 0  

HLASOVANIE č. 26 – SCHVÁLENÉ 

 

Bod č. 8  Prehľad o peňažných obratoch 

 

OZ berie na vedomie informácie o peňažných obratoch obce za 1. štvrťrok roku 2024  

 

Hlasovanie o uznesení č. 27 
Za: 7,  

Proti: 0,  

Zdržalo sa: 0,  

Nehlasovalo: 0  

ZA: 7 (Mgr. Tatiana Kaščáková, Darina Hančáková, Peter Galajda, Ing. Alexander Palička, Marek 

Bartko, Michal Herila, Miloš Mačoško) PROTI: 0 ZDRŽALO SA: 0  NEHLASOVALO: 0  

HLASOVANIE č. 27 – SCHVÁLENÉ 

 

Bod č. 9  Informácia o bytovom dome 

Bola odsúhlasená zmluva so SPF, čaká sa na vklad do katastra, čím prejde pozemok do 

vlastníctva obce. Projekt pre územné povolenie bude spracovaný budúci týždeň.  
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Hlasovanie o uznesení č. 28 
Za: 7,  

Proti: 0,  

Zdržalo sa: 0,  

Nehlasovalo: 0  

ZA: 7 (Mgr. Tatiana Kaščáková, Darina Hančáková, Peter Galajda, Ing. Alexander Palička, Marek 

Bartko, Michal Herila, Miloš Mačoško) PROTI: 0 ZDRŽALO SA: 0  NEHLASOVALO: 0  

HLASOVANIE č. 28 – SCHVÁLENÉ 

 

Bod č. 10 Informácia o vyhlásených výzvach a pripravovaných  projektoch, projekt  na 

chodníky v obci a o projekt na kamerový systém 

 

Starosta obce informoval o vyhlásených a pripravovaných výzvach:  

Obec sa bude uchádzať o finančné prostriedky na rekonštrukciu a výstavbu chodníkov a na 

kamerový systém.  

Na chodníky obec má pripravenú projektovú dokumentáciu, na kamerový systém sa 

vypracováva technická špecifikácia. Starosta osloví projektových manažérov pre vypracovanie 

projektov. 

OZ schválilo zapojenie sa do projektov a ich spolufinancovanie.  

Poslankyňa Mgr. Tatiana Kaščáková upozornila,  aby bol návrh projektového zámeru nahodený 

do systému RISK, keďže pri niektorých výzvach sa jedná o IÚI a je potrebné mať schválený 

Projektový zámer Radou Partnerstva. 

Hlasovanie o uznesení č. 29 
Za: 7,  

Proti: 0,  

Zdržalo sa: 0,  

Nehlasovalo: 0  

ZA: 7 (Mgr. Tatiana Kaščáková, Darina Hančáková, Peter Galajda, Ing. Alexander Palička, Marek 

Bartko, Michal Herila, Miloš Mačoško) PROTI: 0 ZDRŽALO SA: 0  NEHLASOVALO: 0  

HLASOVANIE č. 29– SCHVÁLENÉ 

 

Bod č. 11 Príprava Dňa obce 

 

Starosta a OZ sa dohodli na organizovaní Dňa obce na termín 20.7.2024. Starosta následne 

rozdelil úlohy: 

Poslancovi Michalovi Herilovi zabezpečiť platený výčap, maľovanie na tvár, kontaktovať 

harmonikára 

Poslancovi Marekovi Bartkovi: kontaktovať kynológa a zabezpečiť ukážky výcviku psov. 

Poslancovi Galajdovi Petrovi: pripraviť guláš 

Poslankyniam Darine Hančákovej a Tatiane Kaščákovej kontaktovať animátorov, ktorí 

zabezpečia súťaže pre deti aj dospelých, poprípade pripraviť súťaže pre deti.  

Starostovi obce: zabezpečiť, cukrovú vatu, popcorn, nafukovací hrad, osloviť SČK pre možnú 

spoluprácu na dni obce 
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Hlasovanie o uznesení č. 30 
Za: 7,  

Proti: 0,  

Zdržalo sa: 0,  

Nehlasovalo: 0  

ZA: 7 (Mgr. Tatiana Kaščáková, Darina Hančáková, Peter Galajda, Ing. Alexander Palička, Marek 

Bartko, Michal Herila, Miloš Mačoško) PROTI: 0 ZDRŽALO SA: 0  NEHLASOVALO: 0  

HLASOVANIE č. 30 – SCHVÁLENÉ 

 

Bod č. 12 Diskusia 

 

Poslanec Michal Herila informoval o konanej akcii dobrovoľných hasičov dňa 15.6.2024 na 

futbalovom ihrisku v Bukovciach.  

 

Hlasovanie o uznesení č. 31 
Za: 7,  

Proti: 0,  

Zdržalo sa: 0,  

Nehlasovalo: 0  

ZA: 7 (Mgr. Tatiana Kaščáková, Darina Hančáková, Peter Galajda, Ing. Alexander Palička, Marek 

Bartko, Michal Herila, Miloš Mačoško) PROTI: 0 ZDRŽALO SA: 0  NEHLASOVALO: 0  

HLASOVANIE č. 31 – SCHVÁLENÉ 

 

 

Bod č. 13 Návrh na uznesenie 

 

Starosta obce požiadal predsedu Návrhovej komisie o predloženie návrhu na uznesenie, ktorý 

bol po prečítaní jednohlasne schválený 

 

Bod č. 14 Záver 

 

V tomto bode starosta poďakoval všetkým prítomným a zasadnutie ukončil  

 

 

Zapísala:    Mgr. Tatiana Kaščáková 

Overovatelia zápisnice: Michal Herila 

    Galajda Peter 


